
Protokół nr 66 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 04.12.2024 r.  

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin,  04.12.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 13.11.2024 

4. Jarmark Sąsiedzki 15.12.2024 

5. Mikołajkowy Turniej sportowy w SP nr 12. 

6.  Zakup art. spożywczych do Rady Osiedla. 

7. Planowany budżet  RO na 2025 rok. 

8. Kontrola wydziału Audytu Wewnętrznego Miasta Szczecina. 

9. Plan zebrań RO Podjuchy na rok 2025. 

10. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców (dyżur). 

- drzewa akacji podcięcie Alert Szczecin 

- ul. Metalowa/Szklana niebezpieczny ruch pojazdów 

- publikacja pism RO Podjuchy 

11. Analiza bieżących ALERTÓW. 

12. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca stwierdziła kworum – zgodnie z listą obecności. 

 

Ad.2. 

 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad.3. 

 

Głosowanie 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

 

Ad. 4.  

 

W Jarmark Radni zadeklarowali uczestnictwo w zakresie swoich możliwości czasowych. 



 

Ad. 5. 

Mikołajkowy termin sportowy w SP 12 przełożony na 19.12 

Ad. 6. 

Zakup artykułów nastąp od razu po uzyskaniu zgody. 

Ad. 7. 

Planowany budżet Rad Osiedli wstępnie – będzie podobny jak w roku minionym. 

Ad. 8. 

Przewodnicząca przedstawiła podsumowanie kontroli WGK Rady Osiedla. 

Ad. 9. 

Proponowany plan zebrań plenarnych na rok 2025 – raz na 3 tygodnie. 

Ad. 10. 

Wycięcie akacji przy ulicy Krzemiennej 42 – zgłoszenie na Alert Szczecin. 

Skrzyżowanie Metalowa X Szklana. Bardzo często auta wyprzedzają autobus stający na przystanku – 

skierować pismo do Wydziału Ruchu Drogowego w sprawie interwencji we wskazanym. 

Pan zapytał o brakujące na stronie Rady Osiedla protokoły – obecnie są już zaktualizowane. 

Ad. 11. 

Brak 

Ad. 12. 

Przypomnienie przez radnego Cichockiego prośby o wysłanie pisma do Straży Miejskiej o kontrolę 

parkingu przy przystanku SKM Podjuchy. 

Wniosek Radnej Wójcik – o zawnioskowanie na przejściu przy Parku Wolności doświetlacza. 

Zapytanie przez Radnego Cichockiego o wniosek o spowalniacz przy ulicy Chełmińskiej – pismo 

wysłane – czekamy na odpowiedź. 

Następne planowane spotkanie Rady Osiedla 18.12. 

 


